
Protokół Nr IX/2025 

 

z sesji Rady Gminy Tarnawatka odbytej w dniu 31 stycznia 2025 roku 

 

W sesji udział wzięli radni Pan/Pani: 

1. Gajewska Grażyna 

2. Kaznowska Lucyna 

3. Klich Krzysztof 

4. Kołodziej Krzysztof 

5. Kopczyńki Stanisław 

6. Krzyżanowska Iwona 

7. Luchowski Mateusz 

8. Łaba Aleksandra 

9. Malec Ryszard 

10. Matwiejszyn Mariusz 

11. Oberda Janusz 

12. Rembisz Radosław 

13. Skali Wiesław 

14. Urbański Stanisław 

 

Spoza Rady Gminy w sesji udział wzięli Pan/Pani: 

Piotr Pasieczny – Wójt Gminy 

Marian Szałapski – Sekretarz Gminy 

Aneta Pankiewicz – Skarbnik Gminy 

Sołtysi wg listy obecności 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał 

Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

• uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Tarnawatka – obszary C, E, F, G, H, I, J, K, L, S, 

• uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Tarnawatka – obszary A, E, 

• uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Tarnawatka, 

• udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość na utrzymanie Schroniska dla 

bezdomnych zwierząt w Zamościu, 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

• zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 



6. Przyjęcie sprawozdania Rady i Komisji Rady Gminy. 

7. Przyjęcie planu pracy Rady i Komisji Rady Gminy. 

8. Sprawy rożne i bieżące. 

9. Zakończenie obrad sesji. 

 

Do pkt. 1 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 14.00. Otwarcia IX sesji IX kadencji Rady 

Gminy Tarnawatka dokonał Pan Ryszard Malec, Przewodniczący Rady Gminy 

Tarnawatka. 

 

Do pkt. 2 

 

 Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na stan 14 radnych, obecnych jest 13. Przewodniczący, w związku z tym 

stwierdził quorum. Po czym odczytał proponowany porządek obrad. 

 Do porządku obrad radni nie wnieśli uwag, ani zastrzeżeń, wobec tego 

Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne przyjęcie porządku obrad. 

Obecnych było 13 radnych, głosowało 13 radnych, „za” 13, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się od głosu” 0. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do pkt. 3 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec poinformował, że 

tradycyjnie protokół z poprzedniej sesji były wyłożony na sali obrad do 

publicznego wglądu, następnie zapytał, czy są uwagi do treści protokołu. Nikt 

nie zgłosił uwag. Przewodniczący zapytała, czy odczytać protokół z poprzedniej 

sesji. Nikt nie zgłosił takiej potrzeby, wobec tego Przewodniczący Ryszard 

Malec poddał pod głosowanie jawne przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

czytania. Obecnych było 13 radnych, głosowało 13 radnych, „za” 13, „przeciw” 

0, „wstrzymało się od głosu” 0. Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do pkt. 4 

 

Wójt przedstawił sprawozdanie z uchwał podjętych na poprzedniej sesji, 

co stanowi załącznik do protokołu. 

W dalszej części Wójt poinformował, że: 

- została zakończona i rozliczona budowa oświetlenia ulicznego na terenie 

gminy Tarnawatka, (wymiana nie objęła oświetlenia na ul. Jasnej w Tarnawatce, 

ponieważ będzie realizowana przy budowie drogi tzw. „S”), 

- została podpisana umowa na zagospodarowanie parku w Tarnawatce, 



- podpisana została umowa na wykonanie budowy zbiornika małej retencji w 

Tarnawatce-Tartaku, dofinansowanie uzyskane w 100%, 

- rozpoczęto budowę chodnika w Tarnawatce i Tarnawatce-Tartaku, 

- w tym roku rozpocznie się budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w 

Wieprzowie, 

- trwają prace budowlane świetlic w Paucznem oraz w Pańkowie, 

- trwają prace instalacji fotowoltaiki oraz klimatyzatorów we wszystkich 

świetlicach na terenie gminy,  

- podpisaliśmy umowy po przetargu na „Budowę indywidualnych źródeł ciepła 

na terenie Gminy Tarnawatka”. 

 

 Radny Krzysztof Kilich przybył na sesję. Na stan 14 radnych, obecnych 

jest 14 radnych. 

 

Do pkt. 5 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Tarnawatka – obszary C, E, F, G, H, I, J, K, L, S,. 

Wójt wyjaśnił projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały oraz 

rozstrzygnięć. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, 

„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr IX/58/2025 została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie 

imienne stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Tarnawatka – obszary A, E, 

Wójt wyjaśnił projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały oraz 

rozstrzygnięć. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, 

„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr IX/58/2025 została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie 

imienne stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Tarnawatka – obszary A, E, 

Wójt wyjaśnił projekt uchwały. 

 



Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały oraz 

rozstrzygnięć. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 13, 

„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 1. Uchwała Nr IX/60/2025 została 

podjęta zwykłą większością głosów i stanowi załącznik Nr … do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość na 

utrzymanie Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Zamościu. 

Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr IX/61/2025 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne 

stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Pani Skarbnik wyjaśniła projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr IX/62/2025 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne 

stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

Pani Skarbnik wyjaśniła projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. 

Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr IX/63/2025 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik Nr … do protokołu. Głosowanie imienne 

stanowi załącznik do uchwały. 

 

Do pkt. 6 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec przedstawiła 

sprawozdania Rady i Komisji Rady Gminy. Co stanowi załącznik do protokołu. 

 



Do pkt. 7 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec oraz Przewodniczący 

poszczególnych komisji Rady Gminy przedstawili plany pracy. Co stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Do pkt. 8 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał pismo od 

Gminnego Klubu Sportowego z prośbą o zwiększenie środków na działalność 

klubu. 

 Radni przychylili się do wniosku Klubu i poprosili o zwiększenie 

środków w budżecie gminy. 

 Pan Wiesław Skali zapytał, co będzie z działką, na której stał ośrodek 

zdrowia oraz jak idą prace w sprawie drogi tzw. „S”. 

 Pan Wójt odpowiedział, że w sprawie działki po byłym ośrodku zdrowia, 

to Rada Gminy będzie podejmować decyzję. 

 W spawie drogi tzw. „S” Wójt odpowiedział, że zarządcą drogi jest 

Generalny Dyrektor Dróg Krajowych i Autostrad, my mamy tylko uzgodnienia i 

projekty, ale całością inwestycji zajmuje się GDKiA. 

 Pan Stanisław Kopczyński zapytał, kiedy będzie robiona droga na 

rybołówstwo.  

 Wójt odpowiedział, że rozmowy na temat tej drogi trwają z Lasami 

Państwowymi, ponieważ droga należy do nich a gmina aby móc ją budować to 

musi tą drogę przejąć od nich. 

 

Do pkt. 9 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec ogłosił zamknięcie 

obrad IX sesji IX kadencji Rady Gminy Tarnawatka. Podziękował radnym, za 

udział w obradach IX sesji IX kadencji Rady Gminy Tarnawatka. 

Sesje zakończono o godz. 15.06. 

 

Protokołowała Przewodniczący Rady Gminy 

Magdalena Kulas Ryszard Malec 

 


